
 

 Møteprotokoll 

 
Utval: Valnemnda 
Møtestad: Welhaven, Grand hotel Terminus, Bergen 
Dato: 12.12.2017 
Tidspunkt: 10:00 – 10:50 

 
Følgjande faste medlemmer møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Roald Kvamme Leiar A 
Mona Røsvik Strømme Nestleiar H 
Kari Sørensen Bernadini  Medlem A 
Benthe Bondhus Medlem SP 
Anne Beth Njærheim Medlem  V 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Pål Kårbø Medlem KRF 
Tom Sverre Tomren Medlem MDG 
Aud Karin Oen Medlem SV 

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
Namn Funksjon Representerer 
   
Solbjørg Helen Krossli Marjala Medlem R 
Roald Stenseide Medlem FRP 
 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
Namn Møtte for Representerer 
Arild Borgen Solbjørg H. K. Marjala R 
Sigbjørn Framnes 
 

Roald Stenseide FRP 

Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Bertil Søfteland Leiar, Fylkessekretariatet 
Merethe Helland Nordnæs Møtesekretær/jurist, Fylkessekretariatet 

 
  
  



 

Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 27/17 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 28/17 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 29/17 Meldingar   

PS 30/17 Yrkesopplæringsnemnda - val av lærlingerepresentant og 
vara 

2017/732  

PS 31/17 Søknad om permisjon frå politiske verv i Hordaland 
fylkeskommune - Solbjørg H. K. Marjala 

2017/732  

PS 32/17 Samarbeidande kraftfylke - val til kandidatar til 
styreleiarverv og representantar til årsmøte 

2017/732  

PS 33/17 Innspel på kandidatar til hovudstyret i Innovasjon Norge 2014/13720  

PS 34/17 Ymse   
     
 
 

PS 27/17 Godkjenning av møteinnkalling 
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Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjent utan merknader. 
 
 
 
Godkjenning av saksliste 
 
Vedtak 
 
Sakslista vart godkjent utan merknader. 
 

PS 28/17 Godkjenning av møtebok forrige møte 
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Vedtak 
 
Møteboka frå førre møte vart godkjent utan merknader. 
 
 

PS 29/17 Meldingar 
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Vedtak 
 
 



PS 30/17 Yrkesopplæringsnemnda - val av lærlingerepresentant og vara 

Forslag til innstilling 

 
Fylkestinget gjer slike val til yrkesopplæringsnemnda med funksjonstid resten av valperioden 2015-2019 
(2018-2019): 
 
Elev-/lærling-/lærekandidatrepresentant: 
 
Vararepresentant: 
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Roald Kvamme (A) gjorde framlegg om Fredrik Øsleby som elev-/lærling-/lærekandidatrepresentant og 
Kristin E. Horne Moe som vararepresentant til yrkesopplæringsnemnda. 
 
Røysting 
Roald Kvamme sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
Fylkestinget gjer slike val til yrkesopplæringsnemnda med funksjonstid resten av valperioden 2015-2019 
(2018-2019): 
 
Elev-/lærling-/lærekandidatrepresentant: Fredrik Øsleby 
 
Vararepresentant: Kristin E. Horne Moe 
 
 
 
 

PS 31/17 Samarbeidande kraftfylke - val til kandidatar til styreleiarverv og 
representantar til årsmøte 

Forslag til innstilling 

 
Fylkestinget gjer slikt val til styreleiar i Samarbeidande Kraftfylke: 
 

1. Kandidat 1:.....................................................................................................(Kvinne) 
2. Kandidat 2:.....................................................................................................(Mann) 

 
Fylkestinget gjer slikt val delegat til årsmøtet i Samarbeidande Kraftfylke: 
 
............................................................................................................................................. 
 
 
Fylkestinget gjer slikt val av tre representantar til årsmøtekonferansen til Samarbeidande Kraftfylke: 
 

1. Representant:...................................................................................................................... 
2. Representant:...................................................................................................................... 
3. Representant:....................................................................................................................... 

 
Fylkestinget ber Fylkesrådmannen finne ein representant frå administrasjonen som kan delta på 
årsmøtekonferansen i Samarbeidande Kraftfylke, som ein av dei 4 representantane. 
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Silja Ekeland Bjørkly (H) gjorde framlegg om Mona Røsvik Strømme som kandidat 1 til styreleiar i 
Samarbeidande Kraftfylke. 
 
Benthe Bondhus (SP) gjorde framlegg om Sigurd Reksnes, Sogn og Fjordane (SP)  som kandidat 2 til 
styreleiar i Samarbeidande Kraftfylke. 
 
Tom Sverre Tomren (MDG) gjorde framlegg om Øyvind Strømmen (MDG) som kandidat 2 til styreleiar i 
Samarbeidande Kraftfylke. 
 
Pål Kårbø (KRF) gjorde framlegg om Benthe Bondhus (SP) som delegat til årsmøtet i Samarbeidande 
Kraftfylke. 
 
Pål Kårbø (KRF) gjorde framlegg om Sigbjørn Framnes (FRP) som representant 1 til 
årsmøtekonferansen til Samarbeidande Kraftfylke- 
 
Pål Kårbø (KRF)  gjorde framlegg om Natalie Golis (MDG) som representant 2 til årsmøtekonferansen til 
Samarbeidande Kraftfylke. 
 
Pål Kårbø (KRF) gjorde framlegg om Anne Beth Njærheim (V)  som representant 3 til 
årsmøtekonferansen til Samarbeidande Kraftfylke. 
 
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag med forslaga frå Silja Ekeland Bjørkly og Benthe Bondhus om kandidatar 
som styreleiar vart vedteke med 10 røyster mot 1 røyst (MDG) for Tomren sitt forslag. 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag med Pål Kårbø sitt forslag på delegat vart samrøystes vedteke som 
innstilling til fylkestinget. 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag med forslag med Pål Kårbø sine forslag på representantar vart samrøystes 
vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
Fylkestinget gjer slikt framlegg til valnemnda i Samarbeidande Kraftfylke:   
 
Val som styreleiar i Samarbeidande Kraftfylke: 
 
1. Kandidat 1: Mona Røsvik Strømme (H) 
2. Kandidat 2: Sigurd Reksnes, Sogn og Fjordane (SP) 

 
Fylkestinget gjer slikt val delegat til årsmøtet i Samarbeidande Kraftfylke: Benthe Bondhus (SP) 
 
Fylkestinget gjer slikt val av tre representantar til årsmøtekonferansen til Samarbeidande Kraftfylke: 
 
1. Representant: Sigbjørn Framnes (FRP) 
2. Representant: Natalie Golis (MDG) 
3. Representant: Anne Beth Njærheim (V) 

 
Fylkestinget ber fylkesrådmannen finne ein representant frå administrasjonen som kan delta på 
årsmøtekonferansen i Samarbeidande Kraftfylke, som ein av dei 4 representantane. 
 
 

PS 32/17 Innspel på kandidatar til hovudstyret i Innovasjon Norge 

Forslag til innstilling 

 
Hordaland fylkeskommune forslår følgjande som medlemer i hovudstyret i Innovasjon Norge 
 



1. .............................................................. 
 

2. .............................................................. 
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Aud Karin Oen (SV) gjorde framlegg om Marthe Hammer (SV) som medlem i hovudstyret i Innovasjon 
Norge. 
 
Silja Ekeland Bjørkly (H) gjorde framlegg om Nils Marton Aadland (H) 
 
Røysting 
Forslaget frå Aud Karin Oen (SV) vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget. 
Forslaget frå  Silja Ekeland Bjørkly (H) vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
Hordaland fylkeskommune føreslår følgjande som medlemer i hovudstyret i Innovasjon Norge 
 

1. Marthe Hammer (SV) 
 

2. Nils Marton Aadland (H) 
 
 

PS 33/17 Søknad om permisjon frå politiske verv i Hordaland fylkeskommune - 
Solbjørg H. K. Marjala 

Forslag til innstilling 

 
1. Solbjørg Helen Krossli Marjala får permisjon frå verv som varamedlem til fylkestinget, medlem i 

utval for opplæring og helse, medlem i valnemnda, medlem i rådet for menneske med nedsett 
funksjonsevne, varamedlem til klagenemnda og varamedlem til Vestlandsrådet.  

 
2. For den tida Solbjørg Helen Krossli Marjala har permisjon gjer fylkestinget slike val: 

a) Varamedlem til fylkestinget 
b) Medlem i utval for opplæring og helse 
c) Medlem i valnemnda 
d) Medlem i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 
e) Varamedlem til klagenemnda 
f) Varamedlem til Vestlandsrådet 
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Arild Borgen (R) sette fram slikt forslag: 
 

Punkt 2: 
For den tida Solbjørg Helen Krossli Marjala har permisjon gjer fylkestinget slike val: 
g) Varamedlem til fylkestinget: Arild Borgen (R) 
h) Medlem i utval for opplæring og helse: Arild Borgen (R), 1. varamedlem Eirik Wichstad (R), 

2. varamedlem Jeanette Syversen, 3. varamedlem: Ingeborg Hordvik. 
i) Medlem i valnemnda: Terje Kollbotn (R), varamedlem: Arild Borgen (R) 
j) Medlem i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne: Thorleif Bertelsen 
k) Varamedlem til klagenemnda: Daniel Ducrocq 
l) Varamedlem til Vestlandsrådet: Jeanette Syversen 

 



Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1 med Arild Borgen (R) sitt forslag punkt 2 vart samrøystes vedteke 
som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
1. Solbjørg Helen Krossli Marjala får permisjon frå verv som varamedlem til fylkestinget, medlem i 

utval for opplæring og helse, medlem i valnemnda, medlem i rådet for menneske med nedsett 
funksjonsevne, varamedlem til klagenemnda og varamedlem til Vestlandsrådet.  
 

2. For den tida Solbjørg Helen Krossli Marjala har permisjon gjer fylkestinget slike val: 
a) Varamedlem til fylkestinget: Arild Borgen (R) 
b) Medlem i utval for opplæring og helse: Arild Borgen (R), 1. varamedlem: Eirik Wichstad, 2. 

varamedlem: Jeanette Syversen, 3. varamedlem: Ingeborg Hordvik. 
c) Medlem i valnemnda: Terje Kollbotn (R), varamedlem: Arild Borgen (R) 
d) Medlem i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne: Thorleif Bertelsen 
e) Varamedlem til klagenemnda: Daniel Ducrocq 
f) Varamedlem til Vestlandsrådet: Jeanette Syversen 

 
 
 

PS 34/17 Ymse 
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Ad. PS 31/17 Søknad om permisjon frå politiske verv i Hordaland fylkeskommune – Solbjørg H. K. 
Marjala: 
 
Arild Borgen (R) sette fram forslag til kandidatar til Solbjørg Majala sine politiske verv. Det vart sett fram 
forslag om menn som kandidatar i fem av dei seks verva som Solbjørg Marjala har. Anne Beth 
Njærheim (V) ba administrasjonen om å undersøkje dette opp mot reglane om kjønnsmesseg balanse. 
Administrasjonen vil undersøkje dette fram til saka kjem opp i fylkestinget. 
 
 


